
ZADOBROVA-SNEBERJE
Tokrat naj najprej posve-

limo pozornost našim občan-
kam in občapom, starim nad
70 let. Zadnje njih srečanje je
bilopredpetimileti Topotso
se zbrali sredi decembra v za-
družnem domu v Zadobrovi
na tovariškem srečanju. kate-
rega organizacijo je prevzela
KO RK. Vsak povabljenec je
ob prihodu prejel rdeči na-
geljček in značko RK. Na za-
četku je prisotne pozdravila
predsednica KO RK Jelka
Bobnar in jim zaželela do-
brodošlico. Poudarila je po-
seben pomen srečanja v jubi-
lejnem letu in ob 100-letnici
ustanovitve RK. Slavnostna
govorica je bila podpredsed-
nica KK SZDL Breda Bizilj.

V svojetn govoru je podčrtala
neprecenljive zasluge nekaterih
občanov v NOB in v lelih povojne
graditve v boju za družbeno ure-
ditev današiijega dne. Navzoče
sta nato pozdravila še predsednik
DPM Franc Kumše; v imenu
zveze borcev pa Miro Klešnik.
Podmladkarji RK zOŠ Leopolda
Mačka-Boruta so prisotne nav-
dušili s kulturnim programom,
nakar se je pričel družabni večer.
Seveda ni manjkalo lepih parti-
zanskih in narodnih pesmi. Ob
zvokih harmonike pa sose neka-

teri kljub visoki starosti še veselo
zavrteli.

V imenu vseh navzočih občank
in občanov se je dolgoletni prejš-
njipredsednikKORK Ferdinand
Čemažar zahvalil za pozornost
tako Rdečemu križu kot KS in
družbenopolitičnim organizaci-
jam in društvom. Vse občane, ki
se zaradi bolezni tega srečanja
niso mogli udeležiti, so člani od-
bora v naslednjih dneh obiskali
na domovih in jih obdarili.

Vsi so bili s tovariškim večerom
zelo zadovoljni in si želijo, da bi
se v bodoče pogosteje srečevali.

Pa še novica za upokojence
naše KS: pri koncu so priprave
iniciativnega odbora (pa sveta in
skupščine KK SZDL) za ustano-
vitev dništva upokojencev v naši
KS. Čimprej mogoče bo tudi
ustanovni občni zbor društva
upokojencev. Novoustanovljena
organizacija v naši KS bo dobila
svoje prostore v zadružnem
domu. ~

Ker po Sneberški cesti mimo
gasilnega doma kopljejo kanal za
kanalizacijo, so morali orodje in
gasilsko vozilo začasno premestiti
za morebilno potrebo ob požaru
aii nesreči. Svojo streho je dal na
razpolago predscdnik našega ga-
silskega društva Drago Kastelic.
Zelo lepa ii\ pohvaloa poteza?
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